



MUSKOKA CABINET

Alfred, Ontario. Approuvé le 21 avril, 2015

Sommaire du financement: Financement pour aider avec le développement et la création d'un robot pour automatiser le processus de chargement et de déchargement des pièces. Ce nouveau robot permettra à l'entreprise d'augmenter leur production et éliminer le temps perdu. Muskoka Cabinet, situé à Alfred, est une manufacture dans la fabrication des armoires de cuisines, salle de bain, garde-robe, etc. Leur mission est d'offrir un produit de qualité pour leur clientèle.

Résultats: Ce projet permettra à l'entreprise d'augmenter leurs ventes annuelles et d'être plus compétitive avec leurs prix, tout en offrant un produit de qualité. Ce projet créera 10 nouveaux emplois.

Coût du projet : 370,505 \$ / PDEO 70,000 \$

MUSKOKA CABINET

Alfred, Ontario. Approved on April 21, 2015

Funding summary: Funding to assist with the cost related to developing a new robot that will improve the process and speed of loading and unloading the CNC machines. The robot will also increase production. Muskoka Cabinet Company, located in Alfred, is a manufacturer of Kitchen and bathroom cabinets, closet organizers and Murphy Beds. Muskoka supplies new home builders and a dealer network throughout Ontario. Their mission is to continue to provide unsurpassing value to their customers.

Results: Increase annual sales and allow the business to have competitive prices. Create a safer working environment for employees. Increase production. The project will create 10 new jobs.

Project cost: \$ 370,505 / EODP \$ 70,000